
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 
Číslo jednání: 8/2019 

Datum konání: 6.11.2019 

Předsedající: Mgr. Petr Měšťan  

Přítomní: Jaromír Hukal, Svatopluk Malina, Mgr. Miroslav Franěk,  

Bc. Martin Ďurica, DiS., Dominik Urich, Mgr. Klára Hlaváčková, 

Nepřítomní:  

Omluveni: Bc. Jiří Šebek 

Hosté:  

Zapisovatel/ka: Mgr. Štěpánka Konejlová 

 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 6.11.2019 v 

budově Úřadu MČ Praha 20, Jívanská 647. Pan předseda zahájil jednání v 16.30 hod.  
 

 Komise diskutovala ve věci opravy a úpravy venkovního sportovního areálu Chodovická, 

především se aktuálně jedná o rekonstrukci atletické dráhy a fotbalového hřiště. Dle 

informací paní starostky by měly být financovány z Magistrátu hl.m.Prahy a částečně 

z rozpočtu MČ Praha 20.  

 

 Dalším bodem byla diskuse o zrušení sportovního dne „Počernice v pohybu“ pro nepřízeň 

počasí v den plánované akce.  

 

 Komise se vrátila k návrhu pořádat o víkendech sportovní akce pro děti a mládež (např. 

otevřený turnaj ve fotbale, florbalu, atd.) s cílem podpořit sportovní aktivity. 

Organizátorem by mohl být například Dům dětí a mládeže (nebo jiná organizace), za 

předpokladu zajištění finančních prostředků na realizaci akcí.  

 

 SC Xaverov v zastoupení pana Svatopluka Maliny, chce požádat MČ Praha 20 o možnost 

dofinancování úprav umělého osvětlení fotbalového hřiště na Xaverově. 

 

 Komise, na základě podnětu občanů Horních Počernic, diskutovala o možnosti 

vybudování skateparku v Horních Počernicích. 

 

 Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 17:30 hod. jednání komise ukončil. 

Pozvánka s termínem příštího jednání bude členům včas zaslána. 

 

 

Mgr. Petr Měšťan 

předseda komise v.r. 

 


